
Gesprekken met verenigingen over tarievenbeleid 

 Vereniging Datum Bevindingen 

1. V.V. Texel’94 10.07.2019 / 

26.09.2019 

- De tariefsverhoging voor het trainingsveld heeft 

vooral consequenties voor de kleinere verenigingen.  

2. S.V. De Koog 10.07.2019 / 

26.09.2019 

- Heeft begrip voor de tariefsaanpassing. Kan de 

verhoging van de kosten dragen; 

- De verhoging eventueel gefaseerd invoeren.   

3. S.V. Oosterend 26.09.2019 - Heeft grote moeite met de tariefsverhoging en vindt 

de verhoging van het tarief voor het trainingsveld 

erg fors. SVO is een kleine vereniging die veel moet 

doen om financieel gezond te blijven. 

4. V.V. ZDH 10.07.2019 / 

26.09.2019 

- Vindt de verhoging van het tarief voor het 

trainingsveld erg fors, maar begrijpt ook dat goed 

onderhoudt geld kost; 

- Zou graag willen dat de verhoging met een extra 

stap gebeurt, om haar inkomsten op orde te krijgen.  

5. Zwemclub Texel’71 13.11.2019 - Heeft moeite met tariefsverhoging; 

- Vereniging is van grote maatschappelijke waarde 

(levensbelang); 

- Reden vernieuwd zwembad is geen reden om 

tarieven te verhogen, omdat afschrijvingskosten 

minder worden; 

- Als tarieven omhoog gaan dan ook subsidie 

verhogen; 

- Ledenaantallen zijn gedaald, dus minder inkomsten 

voor vereniging; 

- Ook kostenstijging van Roompotzwembad, 

trainerscursussen en verzekeringen.  

6. Gymvereniging Texel 03.09.2019 - Voorgestelde verhoging is niet onredelijk, maar leidt 

wel tot een verhoogd begrotingstekort; 

- Wil graag eerder begin van dalurenkorting (eerder 

dan 16:00 uur); 

- Subsidiëring salariskosten van technisch kader moet 

weer bespreekbaar worden; 

- Pleit voor benchmark van subsidies. 

7. De Marels 19.11.2019 - Vereniging is blij met de nieuwe sporthal en 

tariefsverhoging is begrijpelijk; 

- ouders regelen onderling het vervoer; 

- aantal leden neemt af (huidig is 8), is zorgelijk; 

- club staat open voor samenwerking met andere 

verenigingen. 

8.  Tevoko 19.11.2019 - Aanpassing tarieven is begrijpelijk. Ook na realisatie 

nieuwe sporthal en vernieuwd zwembad; 

- In begroting van vereniging al rekening gehouden 

met verhoging; 

- Verwacht geen financiële knelpunten.  

9. Hondenclub Texel 19.11.2019 - Heeft moeite met de verhoging en vindt de 

verhoging fors; 

- de vereniging wil laagdrempelig zijn. De 

tariefsverhoging komt niet ten goede aan 

maatschappelijke doelstelling en de 

maatschappelijke verantwoordelijkheid van de 

vereniging. 



 

 

- tariefsverhoging niet in één keer toepassen. 

10. Budovereniging Shima 20.11.2019 - Shima is een kleine vereniging (ca. 40 leden). De 

tariefsverhoging sporthal is te groot. Leidt mogelijk 

tot minder leden; 

- Vereniging probeert haar kosten zo laag mogelijk te 

houden; 

- Vereniging stelt het op prijs als de verhoging 

langzamer wordt ingevoerd. 

11. Jeu de Boules club Den 

Burg 

21.11.2019 - hoogte van de contributie beter afstemmen op 

omvang jeu de boules-perceel; 

- Wil laagdrempelige vereniging zijn om ook jeugd te 

stimuleren.  

12. Hondenclub DOS Texel 21.11.2019 - Het is een objectief voorstel en pakt niet nadelig uit 

voor DOS; 

- Tariefsverhoging kan wel nadelig uitpakken voor 

kleine verenigingen; 

- Sport moet betaalbaar blijven voor iedereen; 

- Hanteer eventueel een ingroeimodel. 

13. Atletiekvereniging Texel 21.11.2019 - De vereniging vindt de onderbouwing van het 

onderzoek niet deugdelijk; 

- Vergelijken met andere gemeenten en 

atletiekverenigingen is lastig. Maak goed vergelijken 

mogelijk door aan te geven welke onderdelen in het 

tarief zitten. Bepaal vervolgens om welk 

investeringsbedrag het gaat en welk percentage ten 

laste van de vereniging moet komen.  

14. Zwembad Molenkoog 26.11.2019 - De tariefsverhoging voor losse kaartjes en 

abonnement in 1 keer doorvoeren kost bezoekers, 

die stap is te groot; 

- Tarieven in meerdere stappen doorvoeren; 

- Aanpassing van de tarieven hoeft niet toegepast te 

worden op de serviceartikelen. 

15. Texels Welzijn 28.11.2019 - Heeft op zich begrip voor de verhoging naar  

€ 14, maar wil graag compensatie voor hoge kosten 

voor goed opgeleid kader; 

- Trainerskader wordt steeds duurder, ook onder 

jongeren; 

- Trainerskader wordt niet gesubsidieerd door de 

gemeente. Is van belang voor de leefbaarheid in de 

dorpen; 

- Samenwerking met andere verenigingen is wel 

besproken maar tot op heden niet gelukt. 

16 Wielersport Texel 12.12.2019 - Het voorstel pakt niet ongunstig uit voor de 

vereniging en kan leven met het nieuwe voorstel.  

17. Stichting Texelse 

Sportraad 

17.12.2019 - De Sportraad vindt het een reëel voorstel. Een 

ingroeiregeling voor de verenigingen die relatief 

veel meer moeten gaan betalen is een prima 

tegemoetkoming. 


